
Finansudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 9. november 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 44
Ministeren bedes oplyse, hvad ministeren vurderer, at Staten får ind i års-ef-
fekt på sidste sommers stigning i tobaksafgifterne i forhold til det budgetterede
samt ministeriets analyse af en eventuel forskel?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Christensen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Christensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Marianne Jelved
formand
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